
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 23/01/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Παράνομη μεταφορά πυρομαχικών από τη Θεσσαλία» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κάτοικους των Φαρσάλων της Λάρισας, έντονες 
αντιδράσεις υπάρχουν στην ευρύτερη περιοχή τους, σχετικά με τη συνεχόμενη εμπλοκή 
της χώρας μας στον πόλεμο που διεξάγεται στην Ουκρανία. Καταγγέλλουν οι ως άνω ότι 
πριν από λίγο καιρό και για δεύτερη φορά στις 22.11.22 τέσσερις μεγάλες νταλίκες με 
ουκρανικές πινακίδες φόρτωσαν πυρομαχικά από αποθήκες που βρίσκονται στην 
ευρύτερη περιοχή τους. Θεωρούν οι ως άνω παράνομο και απαράδεκτο το γεγονός, 
καθώς πιστεύουν ότι έτσι μειώνεται το αξιόμαχο των ελληνικών ενόπλων δυνάμεων που 
εξοπλίζονται από το στέρημα των Ελλήνων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να δοθούν εξηγήσεις στους κατοίκους της 
ευρύτερης περιοχής των Φαρσάλων της Λάρισας, σχετικά με τις καταγγελίες τους για τη 
μεταφορά πυρομαχικών με ουκρανικές νταλίκες από την περιοχή τους; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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